
Protokoll från styrelsemöte i POMS  - Habiliteringspsykologernas 

yrkesförening den 18:e februari 2011 på Rosenlunds sjukhus. 

 

Närvaro: Kristina Nilsson, Susanne Fejne, Stefan Lycknert, Ingalill Tjulander, Kristina Lindberg, Lena 

Holm, Mattias Eriksson, Karin Lundqvist, Tobias Skog. 

 

1. Mötet öppnades av Kristina N. 

 

2. Dagens föredragningslista godkändes. 

 

3. Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

 

4. Inga rapporter fanns att gå igenom. 

 

5. Ingalill Tjulander gav en kassörsrapport:  på kontot finns för tillfället 80264 kronor. 

Medlemsavgifter har ännu inte börjat komma in. Då vi skall skicka ut årsavgiftsavierna 

bestämdes det att det skall bifogas en informationstext. Lena gör ett förslag med innehåll. 

 

6. Inga skrivelser. 

 

7. Under konferenspunkten blev det diskussioner kring hur mycket av konferensbudgeten som 

kan lyftas ut och läggas på POMS-kontot. Viktigt att inte äventyra POMSallmänna ekonomi. 

Flera frågor fördes över till mötet med konferensgruppen på eftermiddagen. 

Mötet bröts för möte med psykologförbundets ordförande Lars Ahlin som var inbjuden för ett 

öppet samtal kring relationen mellan POMS och Psykologförbundet och vilken nytta vi kan ha av 

varandra. Vi lärde oss bland annat att vi alltid kan använda dem när vi vill nå ut till psykologer av 

olika orsaker.  

 

Lunch 

 

Efter lunch deltog Carina Åsling och Lena Fager från konferensgruppen. De presenterade ett 

program och vi diskuterade lokalfrågan.  

 

8. Lena berättade om några idéer hon har kring inslag i POMS-bladet. Hon har några idéer om 

stående inslag som skulle trygga innehållet lite mer.  Nästa blad kommer ut till den 15/3. 

 



9. Mattias rapporterade från YFN-träffen i Lund där han representerade 

Habiliteringspsykologerna i mötet med de universitetsstuderande samt deltog på YFN-mötet. 

 

10. Mötets avslutades. Nästa möte den 13 maj 2011. 

 

 

För styrelsen Justeras: 

 

Tobias Skog Kristina Nilsson 

Sekreterare Ordförande 

 


